
Wtoclawek 02.09. 2019r.

DanielTobjasz

Radny Rady Miasta Wloctawek

Sz.P.

dr Marek Wojtkowki

Prezydent Miasta Wloclawek

0 2, 09. 2019

Zwracam siq z uprzejmq pro(bq o informacjq dotyczqcq mo2liwoSci zastosowania krzesel zamiast
iawek we Wtoctawku. Rozwiqzanie to sprawdza siq w Gdafisku, dziqki temu rozwiazaniu osoby
bezdomne i upojone alkoholem nie mogq spai.

Proszq tak2e o rozwa2enie zastosowania w/w krzesel w powstajacych we Wtoclawku wonerfach i
parkach kieszonkowych.

Z powa2aniem.
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